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Pan
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Wloclawek

Zwracam siE z uprzejm? pro$b? w imieniu mieszkaric6w

osiedla Kazimierza Wielkiego przy ulicy Plockiej, aby w miejsce

wycinanych drzew nasadza( nowe drzewka, kt6re bEda komponowad

siE z otoczeniem osiedla. Z uwagi na ograniczenie terenu osiedla przy

tamie na\eiry w spos6b szczeg6lny zadbat o upigkszenie teren6w

zielonych, aby mieszkaricy mogli wypoczywa6 w prryjaznym

otoczeniu.

Uprzejmie proszg Pana Prerydenta o pomoc w tej sprawie.
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